

Date: 11 November 2025

التاريخ : 11 نوفمبر 2025

To: Boursa Kuwait Company K.S.C.P.

المحترمين،

السادة/ شركة بورصة الكويت
تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Board of Directors of Jazeera Airways
K.S.C.P will hold a meeting on 17 November
2025.**

**الموضوع / مجلس إدارة شركة طيران الجزيرة ش.م.ك.ع.
يجتمع في 17 نوفمبر 2025.**

Pertaining to the above subject, and in reference to Chapter 4 of disclosure and transparency module of CMA law number (7) of 2010 and its amendments regarding the establishment of Capital Markets Authority and regulating securities activities, we would like to inform you that the Board of Directors of Jazeera Airways K.S.C.P. will convene a meeting on Monday 17 November 2025 at 1:30pm to discuss the voluntary acquisition offer document submitted by Boodai Reliance Real Estate Co. W.L.L.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من كتاب الإفصاح والشفافية من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته، يرجى الإحاطة بأن مجلس إدارة شركة طيران الجزيرة ش.م.ك.ع. سوف يجتمع يوم الإثنين الموافق 17 نوفمبر 2025 الساعة الواحدة والنصف ظهراً للنظر في مستند عرض الإستحواذ الاختياري المقدم من شركة بودي للإعتماد العقارية ذ.م.م.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،،،

Mohammad J M Al Mousa محمد جاسم محمد الموسى
Vice Chairman نائب رئيس مجلس الإدارة



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Key Information Disclosure

<p>11 نوفمبر 2025 11 November 2025</p>	<p>التاريخ Date</p>
<p>طيران الجزيرة ش.م.ك.ع. Jazeera Airways K.S.C.P.</p>	<p>اسم الشركة المدرجة Company</p>
<p>نود أن نفيديكم علماً بأن مجلس إدارة شركة طيران الجزيرة ش.م.ك.ع. سوف يجتمع يوم الإثنين الموافق 17 نوفمبر 2025 الساعة الواحدة والنصف ظهراً وذلك للنظر في مستند عرض الإستحواذ الاختياري المقدم من شركة بودي للإعتماد العقارية ذ.م.م. و تقرير مستشار الإستثمار المستقل وإبداء الرأي بشأن عرض الإستحواذ.</p> <p>We would like to inform you that the Board of Directors of Jazeera Airways K.S.C.P. will convene a meeting on Monday 17 November 2025 at 1:30pm to discuss the voluntary acquisition offer document submitted by Boodai Reliance Real Estate Co. W.L.L, the Independent Investment Advisory report and provide the recommendation in connection with the voluntary acquisition offer.</p>	<p>المعلومات الجوهرية Key Information</p>
<p>لا يوجد أثر مالي على الشركة. There is no financial impact.</p>	<p>أثر المعلومات الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of Key Information</p>
<p>يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحرص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون ادنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق انظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.</p> <p>The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Bursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.</p>	



محمد جاسم محمد موسى
Mohammad J M Al Mousa
نائب رئيس مجلس الإدارة
Vice Chairman

